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Betreft: advisering Visiedokument Vlietwijk 
 
 
 
Geacht college, 
Het Platform Gehandicaptenbeleid Voorschoten – op p. 37 per abuis aangeduid als Platform 
Gehandicapten Voorschoten – stelt het op prijs dat het al in een zo vroeg stadium bij de 
ontwikkeling van de plannen voor Vlietwijk betrokken wordt. Het heeft de Adviesgroep 
Toegankelijkheid (AT) gevraagd de plannen te onderzoeken. Het AT adviseert: 

1. Er op te letten dat alle stoepen bij de hoeken worden afgeplat; 
2. Welke garantie is er dat de op p. 19 genoemde acceptable zetting wordt verwezenlijkt? 

Betekent dit dat de problemen met bolstaande dan wel verzakte straten na de renovatie 
zullen zijn opgelost? 

3. Aandacht te besteden aan de toegankelijkheid van de parkeerplaatsen en -vakken en 
ervoor te zorgen dat rolstoelers via het afplatten van stoepen zo snel mogelijk hun weg 
via de stoep kunnen vervolgen (p. 21); 

4. Bij het onderzoek naar de plaatsing van straatmeubilair rekening te houden met de 
aanwezigheid van Topaz. Dat betekent dat de banken voorzien moeten zijn van een 
leuning en dat er op de routes naar de aantrekkelijkste recreatieplaatsen voldoende 
banken moeten worden geplaatst (p. 22); 

5. De bovengronds geplaatste afvalverzamelcontainers vormen vaak een ernstige 
belemmering voor de doorgankelijkheid. Bij het ondergronds maken van die 
containers verdient verbetering van de doorgankelijkheid extra aandacht (p. 26); 

6. Bij het Jan van Goyenplantsoen moet nog bepaald worden of er een pad komt dan wel 
dat er volstaan kan worden met een gemaaide wandelstrook. Alleen een pad kan de 
toegankelijkheid voor alle burgers verwezenlijken (p. 28); 

7. Wij waarderen het dat de gemeente oog heeft voor de toegankelijkheid van 
kinderspeelplaatsen. Het gaat daarbij natuurlijk ook om toegankelijkheid voor een 
ouder met beperkingen. Voor kinderen met een beperking bestaan er aangepaste 
speeltoestellen. Wij geven u in overweging om op tenminste één kinderspeelplaats in 
het dorp dergelijke toestellen te plaatsen en willen over de realisering van dit voorstel 
graag met u van gedachte wisselen (p. 30); 

8. Gegeven de vergrijzing is het zorgwekkend dat de flats in Vlietwijk geen lift hebben. 
Bewoners moeten dus als zij beperkingen agv ouderdom krijgen de wijk uit en 
verliezen hierdoor hun sociale netwerk. Gegeven de doelstellingen van het WMO-
beleid is dit een ongewenste situatie (zie ook de doelstellingen onder 2.20 op p.36). 
Wij adviseren u daarom in overleg met de woningbouwvereniging te onderzoeken bij 
welke flats de aanleg van een lift tot de mogelijkheden behoort. Wellicht kan het 
gemeentelijke Volkshuisvestingsfonds hieraan een bijdrage leveren; 

9. Tenslotte wordt op p. 17 melding gemaakt van het project voet-fietspad Krimwijk 2. 
Loopt dit project gelijk op met de Vlietwijk of wordt dit ter afzonderlijke advisering 
aan het PGV/AT voorgelegd? 


